
 

 

Årsmöte Odinns islandshästklubb 2024-03-10 

 

§ 1. Årsmötet öppnades 
Årsmötet förklarades öppnat.  
 
§ 2. Godkännande kallelsen till årsmötet  
Årets årsmöte hölls den 10/3 -2024 i Sifferbo bystuga. 
  
Kallelsen med information om anmälan till årsmötet har funnits på föreningens hemsida, 
facebooksida samt att e-post har gått ut via Idrott Online till samtliga som varit medlemmar i 
föreningen under 2023 samt nytillkomna medlemmar som hunnit bli medlemmar vid datumet för 
utskicket.  
 
Kallelsen till årsmötet godkändes. 
 
§ 3. Val av:  
Ordförande för mötet 
Mirjam Horn 
 
Sekreterare för mötet 
Anna Holmgren 
 
Protokolljusterare tillika rösträknare 2st 
Sara Ljunggren och Ann-Marie Hagman 
 
§ 4.  
Fastställande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkändes.  
 
Fastställande av röstlängd  
Röstlängd fastställdes.  
 
§ 5. Behandling av verksamhetsberättelse  
Verksamhetensberättelsen föredrogs av Anna Holmgren. Verksamhetsberättelsen godkändes.  
 
§ 6. Behandling av årsbokslut samt revisionsberättelse 
Ulrika Rydberg Andrén gick igenom föreningens ekonomi för 2023. Föreningen har gått med förlust 
under 2023 men det beror på ansökta medel (ungdomssatsningen) som betalats ut redan 2022 men 
som använts under 2023.  
 
I revisionsberättelsen förslås att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 
Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen  
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2023.  
 
§ 7. Behandlande av verksamhetsplan för kommande år 
Anna Holmgren presenterade verksamhetsplanen för kommande år.  



Aktiviteter läggs ut på hemsidan om det är större arrangemang i klubbens regi, mindre arrangemang 
som arrangeras spontant av medlemmar kommer normalt sett enbart ut på Facebooksida (om det 
finns önskemål om att något läggs ut även på hemsidan är det dock välkommet att höra av sig till 
hemsideansvarig för att få info utlagd).  
Planeringen är gjord utifrån föreningens sektioner; Tävling, fritid, utbildning och ungdom.  
 
Mötet godkände verksamhetsplanen.  
 
§ 8. Behandlande av budgetförslag för kommande år  
Ulrika Rydberg Andrén presenterade budget för 2024.  
Budgeten är baserad på föregående års budget och resultat, en budgeterad vinst finns för detta år. 
 
Mötet godkände budgeten.  
 
§ 9. Fastställande av ersättningar  
Styrelsemedlemmar ersätts fortsatt med gratis medlemskap (för närvarande 550 kr) för 
nästkommande år förutsatt att de under året deltar på minst 50 % av styrelsemötena. Årsmötet 
fastställde också att samma ersättning skall utgå för vald tävlingsansvarig i föreningen. 
 
§ 10. Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande år  
Medlemsavgift som behandlas på detta årsmöte avser medlemsavgift för 2025. Oförändrade 
medlemsavgifter föreslås om inte förändringar sker vid SIFS årsmöte. Om SIF justerar sin avgift uppåt 
eller nedåt kommer Odinn att justera sin medlemsavgift med motsvarande belopp. 
 
§ 11. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen  
Antal ledamöter fastställdes till 7st (samt 2st suppleanter) 
 
§ 12. Val av ordförande och kassör på två år  
Till ordförande valdes Lisa Carlsson, sittande (2år)   
Till kassör valdes Ulrika Rydberg Andrén, sittande (2år) 
 
§ 13. Val av styrelseledamöter och suppleanter på två respektive ett år  
Till sekreterare valdes Sara Ljunggren, nyval (2år) 
 
Till övriga ledamöter valdes:  
Stina Willman, nyval (2år) 
Inger Pettersson, sittande (2år) 
Gun Sundblad, sittande (2år) 
Catharina Johnson, nyval (2år) 
 
Till suppleanter valdes:  
Annika Lorenz, nyval (1år) 
Ann-Marie Hagman, nyval (1år) 
 
§ 14. Val av revisorer och revisorssuppleanter på ett år  
Till revisorer valdes:  
Stefan Holmberg 
Christer Jonsson 
 
Till revisorssuppleant valdes: 
Vakant 
 



§ 15. Val av ungdomsrepresentant/er, 1år  
Till ungdomsrepresentanter valdes Leonor Gustafsson och Alva Björkman.  
 
§ 16. Val av:  
Hemsidesansvarig, 1år  
Till hemsidesansvarig valdes Catharina Johnson 
 
Tävlingsansvarig, 1år 
Till tävlingsansvarig valdes Terese Wängdahl 
 
§ 17. Val av valberedning, 1år  
Till valberedning valdes Anna Stenberg och Mirjam Horn 
 
§ 18. Val av ombud och suppleanter till SIFs riksårsmöte  
SIF:s Riksårsmöte hålls 7 april. Klubben brukar normalt få skicka 3 ordinarie representanter samt 3 
suppleanter.   
 
Vid årsmötet fanns det ingen som erbjöd sitt intresse att delta på mötet varför detta kommer att 
eftersökas på Odinns facebooksida. Intresse skall meddelas till Sara Ljunggren som i så fall anmäler 
till mötet, senast den 20/3. 
 
Inga suppleanter valdes vid årsmötet. 
 
§ 19. Motioner och propositioner till årsmötet  
Inga motioner eller propositioner har kommit in till årsmötet.  
 
§ 20. Motioner till SIF riksårsmöte  
Eftersom det inte valdes någon representant på mötet som skall delta på riksmötet så granskades 
inte SIFs motioner närmare under årsmötet. 
 
§ 21. Val av distriktsrepresentant, 2år 
Till distriktsrepresentant valdes Marita Flink 
 
§ 22. Val av ombud och suppleanter till distriktsmöte 
Det har inte förekommit någon aktivitet på distriktsnivå i närtid men det finns förslag på ny 
distriktsindelning. Styrelsen får med hjälp av Marita bevaka frågan. 
 
§ 23. Övriga frågor:  
 
Styrelsen önskar årsmötets godkännande att genomföra KM även om det medför en förlust för 
klubben.  
KM är en dyr tävling för klubben på grund av hög banhyra. Det är därför en risk för att KM går med 
ekonomisk förlust, till exempel om tävlingen inte blir fulltecknad. Styrelsen önskar därför ett beslut 
från årsmötet om huruvida det är ok att genomföra KM med beräknad förlust eller ej.  
 
Mötet beslutade att Styrelsen har mandat att besluta om att genomföra KM trots förväntad förlust.  
 
Sverigeritten 2023/2024 
Medlemmar från Odinn deltog i Sverigeritten 2023 och planerar deltagande 2024. Det fanns inte 
information om detta i styrelsen när verksamhetsberättelsen (2023) eller verksamhetsplanen (2024) 
skrevs. 
 



Länsstyrelsen hästföreläsningar 
Anne-christine Carlsson tipsade om att Länsstyrelsen ibland bjuder in till föreläsningar om t.ex. 
hästhållning vilket varit väldigt intressanta. 
 
§ 24. Mötet avslutas 
Mötet förklarades avslutat.   
 
 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Ordförande för mötet    Sekreterare för mötet 
Mirjam Horn     Anna Holmgren 
 
 
_________________________  _________________________ 
Protokolljusterare    Protokolljusterare 
Sara Ljunggren     Ann-Marie Hagman 


